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In what began as a series of quirkily characteristic ninety-second interludes for New
York's public radio station, Kurt Vonnegut asks, on behalf of us all, the Big Questions.
"Could death be a quality? A place? Not an ending but an occurrence that changes
those to whom it happens?" As a "reporter on the afterlife," Vonnegut bravely allows
himself to be strapped to a gurney by his friend Jack Kevorkian and dispatched
round-trip to the Pearly Gates. Or at least that's what he claims in the introduction to
these thirty-odd comic and irreverent "interviews" with the likes of William
Shakespeare, Adolf Hitler, and Clarence Darrow, bringing readers to an entirely new
place -- a place to which only Vonnegut could bring us.

作者介绍: 

库尔特•冯尼古特（Kurt
Vonnegut，Jr.，1922—2007），美国作家，黑色幽默文学代表人物之一，跻身当代美
国文学少数几位大师之列。1959年因《泰坦的海妖》成名，代表作有《猫的摇篮》《
冠军的早餐》《第五号屠宰场》等。他的书对人类想象在探寻基本权利和自由方面可能
达到的高度的书写，带来挑衅，又令人着迷。

尼尔•盖曼（Neil
Gaiman）：当代最著名的畅销书作家之一，被视为新一代幻想文学的代表。他的创作
横跨幻想、科幻、恐怖、儿童、漫画等多种领域，代表作品有《睡魔》《美国众神》《
坟场之书》等，获艾斯纳奖、雨果奖、星云奖、世界奇幻奖等多种奖项。

译者简介

谭笑，中国人民大学文学博士在读。
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评论

Newton和S word那一段笑死了。想听老冯本人录音啊。 又见Krout，真好。
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